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	ЗАЯВКА
на участие в Фестивале-конкурсе «Волшебство акварели»
	
	
	APPLICATION
for participation in the Festival-Competition “The Magic of Watercolor”

	ФИО участника
	

	
	
	Full Name
	


	Название работы
	

	
	
	Title of work
	


	Возраст
	

	
	
	Age
	


	Образовательное
Учреждение
	

	
	
	Educational institution
	


	ФИО преподавателя
	

	
	
	Name of teacher
	


	Населённый пункт
	

	
	
	Settelement
	


	Страна/регион
	

	
	
	Country/Region
	


	Домашний адрес
(с индексом)
	

	
	
	Home address
(with ZIP code) 
	


	Контактный телефон
(с кодом города)
	

	
	
	Contact phone number
(including city code)
	


	E-mail
	

	
	
	Email
	


	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	Подпись родителей
	
	(расшифровка подписи)
	
	
	
	
	Signature of the Parents
	
	(transcript of signature)
	

	
	
	
	
	
	

	Дата подачи
	
	
	
	
	Filing Date
	
	

	
	
	
	
	
	

	

	Согласие на обработку персональных данных
	
	
	Consent to personal data processing
	

	
	Для обеспечения возможности участия моего ребенка в Фестивале-конкурсе, проводимом Академией акварели и изящных искусств (далее – Конкурс), во исполнение требований Федерального закона от 27 июля 2006 г. №152-ФЗ «О персональных данных», настоящим я подтверждаю согласие на обработку Оргкомитетом Конкурса персональных данных моего ребенка, включающих: ФИО, дату рождения, адрес регистрации, контактный телефон, сведения о месте учебы, а также иных данных, необходимых для регистрации в качестве участника Конкурса. Оргкомитет вправе обрабатывать персональные данные моего ребенка посредством внесения их в электронные базы данных, включающие списки участников, победителей и призеров Конкурса, а также их публикацию. Прием и обработка персональных данных будет осуществляться лицом, обязанным сохранять конфиденциальность персональных данных.
	
	
	To secure the opportunity of participation in Festival-Competition held by the Academy of Watercolor (further – Competition), according to requirements of the Federal Law #152-FZ dated 27 July 2006 “About the Personal Data”, I hereby confirm my consent to processing the personal data of my child by Organizing committee of the Competition, including name, date of birth, address of registration, contact number, information from education organization, and all other information which is necessary for registration as Competition participant. Organizing committee has all rights to process personal data of my child to register in electronic data base, including list of participants, winners and laureates of Competition and also its publication. Data processing will be carried by person, obliged to save confidence of personal data.
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	(ФИО)
	
	
	(Подпись)
	
	
	
	(Full Name)
	
	
	(Signature)
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



